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علیرضانیکبختواحدی
کارشناس فوتبال

باشگاه های مختلف اروپایی در پنجره نقل وانتقالات 
تابستانی جاری در پی تقویت تیم های خود برای فصل 
23-2022 هستند. شایعاتی حالا در رسانه های ایتالیایی 
در حال انتشار است که اگر شکل واقعیت به خود بگیرد 
باید آن را بمب نقل وانتقالاتی تابستانی نامید و آن احتمال 
همبازی شدن نیمار و »کریس رونالدو« است. تصاویری از 
ماسیمیلیانوآلگری و لوئیس.کامپوس مدیرفنی جدید تیم 
فوتبال پاری سن ژرمن منتشر شد که شائبه جدایی این مربی 
ایتالیایی از یوونتوس و احتمال پیوستنش به پاری سن ژرمن 

را مطرح کرد اما ملاقات این دو برسر موضوع دیگری بوده 
است. »کالچومرکاتو« ایتالیا نوشت: کامپوس در ملاقاتی 
که با آلگری داشته نیمار را به باشگاه یوونتوس پیشنهاد داده 
است. نیمار در پاری سن ژرمن به ازای هر فصل دستمزدی 30 
میلیون یورویی دریافت می کند، این در حالی است که مدیران 
باشگاه یوونتوس حاضر به تمدید قرارداد پائولو دیبالا نشدند 
که 10 میلیون یورو در سال دستمزد می گرفت. با این حال 
سناریوی انتقال قرضی نیمار به یوونتوس مطرح است، این در 
حالی است که گفته می شود یکی از شروط امباپه برای تمدید 

قراردادش با پاری سن ژرمن، کنارگذاشتن این مهاجم برزیلی 
از PSG بوده است. نیمار 30 ساله تابستان 2017 در انتقالی 
222 میلیون یورویی از بارسلونا جدا و به پای سن ژرمن پیوست 
و تاکنون در 144 بازی برای پاریسی ها به میدان رفته و آمار 
105 گل زده و 76 پاس گل را از خود برجای گذاشته است. او تا 
سال 2025 با پاری سن ژرمن قرارداد دارد. »کالچومرکاتو« از 
احتمال بازگشت »کریس« به یوونتوس خبر داد. ژرژمندز مدیر 
برنامه های این فوق ستاره پرتغالی با مدیران یوونتوس تماس 
گرفته و اعلام کرده برنده پنج توپ طلا از ترک یووه پشیمان 
است و مایل است به جمع راه راه پوشان تورین بازگردد و با این 
تیم در لیگ قهرمانان بازی کند. گفته می شود رونالدوی 37 
ساله برای بازگشت به یوونتوس حتی حاضر است دستمزدش 

را کاهش دهد.  

بمب نقل وانتقالات

»نیمار« و »رونالدو« همبازی می شوند؟

تیم ملی  سرمربی  شمسایی،  وحید   
فوتسال کشورمان در مورد شرایط این تیم 

و دیدارهای تدارکاتی صحبت کرد. 
  بازی های دوستانه تیم ملی فوتسال 

به چه نتیجه ای رسید؟
 بازی با تیم ملی فوتسال اسپانیا را در برنامه 
داریم. شهاب سفال منش، مربی تیم ملی 
با فدریکو.ویدال سرمربی تیم ملی اسپانیا 
صحبت کرده اما مشکلی که با ماتادورها 
داریم این است که آنها تطابق زمانی یکسانی 
با ما ندارند. با این وجود ویدال درخواست کرد 
تا از سوی فدراسیون فوتبال ایران نامه ای به 
فدراسیون اسپانیا زده شود تا با بررسی دقیق 
زمانی نسبت به شرایط دو تیم، فرصتی برای 
برگزاری مسابقه ایجاد شود. قطعا مسابقه 
خوبی برای هر دو تیم خواهد بود و می توانیم 
به شرایط بازی برای حضور در رقابت های 

قهرمانی آسیا نزدیک شویم. 
  اردوی تیم ملی فوتسال از چه روزی 

آغاز می شود؟
 از روز دوم شهریور در خدمت ملی پوشان 
هستیم تا وضعیت بازیکنان را به طور دقیق 
مورد ارزیابی قرار دهیم. محل اردو هم کمپ 
تیم های ملی خواهد بود و تصمیم برای 
برگزاری اردوها در جزیره کیش نداریم. مهم 
این است که شرایط تیم ملی را به بهترین 
حالت سوق دهیم و در آن راه از تمامی 
ابزارهایی که می توانیم در اختیار داشته 
باشیم به بهترین نحو استفاده می کنیم. در 
حد فاصلی که اردوها را برگزار می کنیم از 
انجام هر بازی تدارکاتی استقبال می کنیم 

چون نباید فرصتی را از دست داد.
لغو  احتمالا  آرژانتین  با  دیدار    

می شود!
 وقتی 2 تیم ملی مطرح فوتسال جهان 
با یکدیگر تبادل نظر می کنند و به توافقی 
می رسند این موضوع جدای از ورزشی بودن 
ماتیاس.لوکویکس  است.  ارزشی  کاملا 
سرمربی تیم ملی آرژانتین که به او »متیو« 
گفته می شود با شهاب سفال منش صحبت 
کرده و همه چیز ایده آل پیش می رفت. رابطه 
دو مربی در مرحله بعدی وارد سیکل اداری 
شده و تاریخ مسابقه و جزئیات برگزاری به 
مرحله اجرا رفته است. روزهای 17 و 1۹ 
تیر قرار بر برگزاری مسابقات بوده و اسامی 
اعضای تیم ملی فوتسال ایران خواسته شده 
تا راهی سفارت شویم و از این مرحله به بعد 
وزارت امورخارجه ما وارد مکاتبه با همتای 

خود در آرژانتین شده است. 

گفـــتوگـــو

  گاف عجیب کادرفنی کشتی 
 در قهرمانی آسیا

ایسنا: وزن کشی 3 وزن نخست این 
که  شد  برگزار  ز  حالی  در  مسابقات 
محمدمهدی ممیوند در وزن 65 کیلوگرم 
و رضا سلیمانیان در وزن ۸0 کیلوگرم با 
توجه به 200 و 300 گرم اضافه وزن، از 
جدول مسابقات کنار گذاشته شدند و یونس 
شفیعی نماینده وزن 71 کیلوگرم کشورمان 
تنها نماینده ایران در روز نخست این 
رقابت ها خواهد بود که پس از استراحت در 
دور نخست در دور دوم به مصاف ژاکشیلیک 
بایتاشوف از قرقیزستان می رود. بر اساس 
اطلاعات کسب شده توسط روابط عمومی 
فدراسیون کشتی، دلیل سر وزن نرسیدن 
کادرفنی  تصور  کشورمان،  نمایندگان 
براساس برنامه مسابقات تیم کشتی فرنگی 
بوده است و پس از اطلاع از برنامه مسابقات، 
کشتی گیران کشورمان در اوزان 65 و ۸0 
کیلوگرم با توجه به زمان کمی که در اختیار 

داشتند، سر وزن نرسیدند. 

خارجازمستطیلسبز

وحید شمسایی: 
 از انجام

هر بازی تدارکاتی 
استقبال می کنیم

خــــبر
طعنه »شزنی« به »بوفون«

لهستانی  دروازه بان  شزنی  وویچخ 
تیم فوتبال یوونتوس می گوید که قصد 
ندارد مانند جان لوئیجی بوفون تا بعد از 
40 سالگی بازی کند و ممکن است که 
در پایان قرارداد فعلی اش با بانوی پیر هم 
راهی اسپانیا شود. شزنی که سال 201۸ 
با گرفتن جای بوفون به دروازه بان شماره 
یک یوونتوس تبدیل شد، به نشریه پرزگلد 
اسپورتووی لهستان اظهارکرد: من وویچخ 
شزنی هستم نه جان لوئیجی بوفون. من 
اندازه او بازی نخواهم کرد. برنامه فعلی ام 
این است که قراردادم را با یوونتوس به پایان 
برسانم و بعد از آن هم شاید یکی دو فصل 
دیگر در اسپانیا بازی کنم. شزنی درباره 
شایعاتی که درباره احتمال نیمکت نشین 
شدنش با ورود گزینه های جدید منتشر 
شده است هم گفت: من سه سال دیگر با 
یوونتوس قرارداد دارم و اگر باشگاه بخواهد 
من تا انتهای آن خواهم ماند. در سال هایی 
که اینجام بوده ام، دروازه بان های زیادی قرار 
بود جایم را بگیرند اما من دیگر به شنیدن 
این شایعات عادت کرده ام. در حقیقت 
الان وقتی نگران می شوم که درباره ورود 

دروازه بان جدید چیزی گفته نمی شود. 

 با ابطال انتخابات و برگزاری مراسم تودیع و معارفه

پایان دوران »علی مرادی« در وزنه برداری! 

 

فوتبــــالداخلی

آرمان ملی: انتخابات فدراسیون وزنه برداری که تیرماه سال 
13۹۸ برگزار شده بود طی روزهای گذشته ابطال شد تا »علی 
مرادی« بالاخره از این فدراسیون رفتنی شود. وی در مراسم 

تودیع و معارفه هم شرکت نکرد! 
  ابطال انتخابات 

روز 16 تیرماه 13۹۸ بود که مجمع انتخاباتی فدراسیون 
وزنه برداری در آکادمی ملی المپیک و پارالمپیک برگزار شد. 
در این انتخابات محمد آخوندی، سجاد انوشیروانی، عبدالکریم 
پورکیان، فرشاد غزالیان و علی مرادی نامزد ریاست بودند که 
بعداز شمارش آرا، مرادی با 22 رأی رئیس فدراسیون ماند و 
به عنوان رئیس فدراسیون وزنه برداری باردیگر این مسئولیت را 
برعهده گرفت. ضمن اینکه سجاد انوشیروانی 11 رأی کسب کرد، 
محمدرضا آخوندی صاحب ۸ رأی شد و فرشاد غزالیان دو رأی 
به دست آورد و پورکیان نیز هیچ رأیی نداشت. پس از این مجمع، 
انوشیروانی بابت نتیجه انتخابات به دادگاه شکایت و این موضوع 
را پیگیری کرد. حالا پس از گذشت نزدیک به دو سال رأی دادگاه 
صادر شد. طی این رأی، دادگاه اعتراض و شکایت انوشیروانی 
را پذیرفته و نتیجه این انتخابات باطل شد. رأی این دادگاه 
به وزارت ورزش وجوانان نیز ابلاغ و این نهاد به مرادی، رسما 
اعلام کرد که او باید صندلی ریاست را تحویل بدهد. فدراسیون 
وزنه برداری طی ماه های اخیر و بابت مسائلی همچون پناهندگی 
ورزشکاران و اعتراض ملی پوشان، حواشی زیادی داشت؛ تا 
جایی که وزنه برداران معترض اردو را ترک کردند و حتی با رضا 
صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک و سیدمحمد پولادگر 

معاون وزیر ورزش وجوانان نیز جلساتی را داشتند. 
  مراسم تودیع و معارفه

مراسم معارفه سجاد انوشیروانی به عنوان سرپرست فدراسیون 
وزنه برداری برگزار شد.  دیروز )سه شنبه( سجاد انوشیروانی 

با حکم وزارت ورزش به عنوان سرپرست فدراسیون منصوب 
شد. مراسم معارفه انوشیروانی در محل فدراسیون وزنه برداری 
و با حضور پریچهره، مسئول دفتر امور مشترک فدراسیون ها 
برگزار شد. در این مراسم کوروش باقری، بهداد سلیمی و نواب 
نصیرشلال حضور داشتند.  علی مرادی با وجود اینکه با او 
تماس گرفتند اما در مراسم تودیع و معارفه حاضر نشد. از سوی 
فدراسیون وزنه برداری، محسن بیرانوند دبیر فدراسیون در مراسم 

شرکت کرد. 
  صحبت های سرپرست 

سجاد انوشیروانی در گفت وگو با »ایسنا« درباره انتصاب خود 
به عنوان سرپرست فدراسیون وزنه برداری و اینکه مسئولیت 
سنگینی را تقبل کرده است، بیان کرد: خدارا شاکرم که فرصتی 
برای خدمتگزاری به جامعه فهیم وزنه برداری فراهم شد و از 
حسن انتخاب وزیر ورزش و معاونانش و کمیته ملی المپیک 
تشکر می کنم. مراسم معارفه انجام شد. باید پیگیر اعزام تیم ملی 
نوجوانان و جوانان به مسابقات قهرمانی آسیا ازبکستان باشیم. 
همچنین اردوی تیم ملی بانوان را برای حضور در بازی های 
کشورهای اسلامی و اردوی تیم ملی بزرگسالان را ساماندهی 
کنیم. با وزارت ورزش وجوانان و کمیته ملی المپیک مشورت 
خواهیم کرد. با سیاست گذاری و تلاش همه کارها به بهترین 
نحو انجام خواهد شد و اعزام های تیم ها هم بدون مشکل انجام 
شود. زمینه برگزاری انتخابات را هم باید فراهم کنیم و روند رو به 
رشدی را در وزنه برداری ببینیم.  او در مورد سنگینی مسئولیتی که 
برعهده گرفته است، بیان داشت: زمانی که اداره کل ورزش وجوانان 
اردبیل را تحویل گرفتم، بدهی های کلان و مشکلات زیادی داشت 
اما با کمک دوستانم در استان اردبیل وزارت ورزش و کمیته ملی 
المپیک توانستیم بسیاری از این مشکلات را برطرف کنیم. در 
وزنه برداری ابتدا ما نیاز به اتحاد و همدلی داریم. ما در ورزش یاد 

گرفتیم که بجنگیم از این رو با این نیت همه ما قهرمانان جدید 
و قدیم، مربیان و پیشکسوتان آمده ایم که در کنارهم یک صدا 
وزنه برداری را از این شرایط خارج کنیم.  انوشیروانی در پاسخ به 
این پرسش که برای برگرداندن وزنه برداران معترض به اردوی 
تیم ملی چه برنامه ای دارد و قرار است با آنها جلسه بگذارد یا 
خیر؟ ادامه داد: این اتفاق اذهان عمومی و وزارت ورزش و کمیته 
ملی المپیک را دچار دغدغه کرده است، اما تلاش می کنیم در 
اولین فرصت با وزنه برداران عزیز صحبت کنیم. تلاش می کنیم 
تمهیدات خوبی فراهم کنیم و همچنین با وزنه برداران عزیز به 
یک جمع بندی خوبی برسیم. تمام این وزنه برداران سرمایه های 
ایران هستند و امیدوارم بتوانیم همه آنها را در کنارهم برای گرفتن 
بهترین نتایج برای وزنه برداری ایران داشته باشیم. او در پاسخ به 
پرسش دیگری مبنی بر اینکه فکر می کند می تواند تا حدودی 
خواسته های وزنه برداران را برطرف کند؟ تصریح کرد: دغدغه 
وزنه برداران بجاست و ما هم تلاش خودم را می کنیم. البته من 
تازه معارفه شدم و باید با قهرمانان عزیزی که هم دوره ای خودم 
بودند، صحبت و همفکری کنیم تا ان شاءا... بتوانیم با برنامه ریزی 
شرایط خوبی را فراهم کنیم که وزنه برداران عزیز هم به خانه خود 
برگردند. او در مورد اینکه احتمال تغییر و تحول در فدراسیون 
یا تیم های ملی وجود دارد یا خیر، اظهارکرد: اجازه بدهید 
بررسی هایی داشته باشیم و در روزهای آینده در این مورد صحبت 
خواهیم کرد. سرپرست فدراسیون وزنه برداری در پاسخ به این 
پرسش که انتظار داشت علی مرادی در مراسم معارفه شرکت 
کند؟ تاکیدکرد: تشخیص او بر این بوده که حضور نداشته باشد و ما 
هم به این موضوع احترام می گذاریم. با وجود اینکه حضور نداشت، 
مورد تکریم قرار گرفت و اگر حضور داشت هم بازهم از زحماتی 
که برای وزنه برداری کشیده تشکر می کردیم. انوشیروانی در مورد 
حضور بهداد سلیمی و نواب نصیرشلال در کنارش گفت: تمام این 
عزیزان بدون هیچ چشمداشتی برای کمک به وزنه برداری آمده اند. 
آنها قهرمانان بزرگ ما هستند و حتی شایستگی این را هم دارند که 
پست های بین المللی بگیرند. همه ما آمده ایم که در کنار یکدیگر 

به وزنه برداری کمک کنیم.
  صحبت بزرگان 

کوروش باقری در مراسم معارفه سجاد انوشیروانی به عنوان 
سرپرست فدراسیون وزنه برداری بیان کرد: خیلی خوشحالیم و 
این موضوع را کتمان نمی کنیم. تغییر و تحول به نفع وزنه برداری 
است. با انرژی ای که شما قهرمانان دارید اتفاقات خوبی می افتد 
و صفر تا 100 وزنه برداری را می شناسید. انوشیروانی در این 
میان اعلام کرد که با کمک شما بتوانیم اتفاقات خوبی رقم بزنیم 
و باقری پاسخ داد: مطمئن باشید هر جایی نیاز به کمک باشد 
حتما کمک خواهیم کرد. بهداد سلیمی هم اظهارکرد: حلقه 
گمشده در وزنه برداری دوری قهرمانان و پیشکسوتان بوده 
است و با جمع کردن قهرمانان و پیشکسوتان کنارهم اتفاقات 

خوبی می افتد.  

شرایط استقلال خوب نیست

سعید عبدولی: 

هیـچ توقعی از کسـی نـدارم
 دارنده مدال های طلای جهان و برنز المپیک، 
بیان داشت: یک دکه 6 متری میوه فروشی در 
اندیمشک به من داده اند، اما شهرداری هر روز 
سر من منت می گذارد که اگر به خاطر تو نبود 
این دکه را جمع می کردیم؛ اما کشتی گیری مثل 
حسن یزدانی زمین چند هکتاری پاداش گرفت و 
یک »فرد خیر« هم سالن ساخت و او الان از آن 

استفاده می کند.
  کشتی خوزستان 

سعید عبدولی با انتقاد از وضعیت کشتی در 
خوزستان، اظهارکرد: متاسفانه در زمان هیات 
کشتی قبلی خوزستان، کشتی خوزستان رو به 
نابودی رفت و اعتبارش را از دست داد. مسئولان 
هیات کشتی نیز نهایتا مسابقات نونهالان و 
خردسالان را برگزار می کردند و برنامه ریزی یا 
توانی برای اینکه یک قهرمان را از سنین پایین 
پرورش دهند و با حمایت های خوب تبدیل به 
قهرمان کنند را نداشتند. حتی در حد گرفتن 
اتوبوس یا مینی بوس هم نمی توانستیم روی 
آنها حساب کنیم، اما با آمدن رئیس جدید 
وضعیت کشتی استان رو به پیشرفت گذاشته 
شده است و حتی رئیس هیات از جیب خود برای 
کشتی هزینه کرده که قابل تحسین است. وجود 
بنی تمیم به عنوان مدیر کل و یک ورزشکار دلسوز 
نیز نویدبخش روزهای خوب برای ورزش این 
استان است و اقدامات خوبی را در ورزش استان 

شاهد بوده ایم. 
  کمک به کشتی 

عبدولی در پاسخ به این سوال که به عنوان 
پیشکسوت آیا علاقه مند است که به کشتی فرنگی 
کمک کند، ادامه داد: چرا پیشکسوت؟ با اینکه در 
خانه بوده ام و تمرین زیادی نداشته ام اما با کمی 

تمرین می توانم با کشتی گیران تیم ملی مبارزه 
خوبی داشته باشم. آن زمان که مدال می گرفتیم 
و در اوج بودیم کسی کاری با ما نداشت، الان که 
به قول شما پیشکسوت شده ام توقع دارید از 
من کمک بخواهند؟ دارنده یک مدال طلا و 2 
برنز جهان و یک برنز المپیک، افزود: یک دکه 6 
متری میوه فروشی در اندیمشک به من داده اند، 
دم به دقیقه می روند امضا جمع می کنند تا این 
دکه را جمع کنند. شهرداری هم مدام منت سر 
من می گذارد که چون تو هستی دکه را جمع 

نمی کنیم، وگرنه در طرح است و باید جمع شود.
  جایگاه 

عبدولی افزود: من هر مدال و افتخاری کسب 
کردم به عشق مردم و کشورم بوده است اما طوری 
رفتار می کنند که در حد جایگاه یک قهرمان نیست 
و مدام تهدید می کنند که باید دکه ات را تخریب 
کنیم. دیگر از این رفتارها و برخوردها خسته 
شده ام. مگر برای من کاری کرده اند که آنقدر منت 
سر من می گذارند؟ من خانه ام را با پول پاداش هایم 
ساختم و این دکه را هم استاندار داده است. شما 
مگر جز تخریب عبدولی کار دیگری کرده اید؟ 
به کشتی گیری مثل حسن یزدانی زمین چند 
هکتاری دادند و یک »فرد خیر« هم سالن ورزشی 

ساخت و او الان از آن استفاده می کند.
  خداحافظی 

فرنگی کار سابق تیم ملی، در پاسخ به این 
سوال که آیا دوست نداشت برای او نیز مثل 
استابلرآلمانی جشن خداحافظ گرفته شود و از 
زحمات او تقدیر شود، اضافه کرد: خداحافظی را 
خارجی ها می گیرند. دیدید که چه جشنی برای 
استابلر در آلمان گرفتند اما در اینجا همه کار 
کردند تا از کشتی بروم. هیچ توقعی از کسی ندارم. 

 شرایط استقلال اصلا خوب نیست و هوادار هم نگران است 
و حق دارد. خوشی قهرمانی چند روز بیشتر برای هوادار نبود 
و بعداز آن اتفاقاتی افتاد که این شیرینی به کامشان تلخ شده 
است. الان چند هفته است که تیم بلاتکلیف است و نه وضعیت 
سرمربی مشخص شده است و نه بازیکن جدیدی به خدمت 
گرفته اند و نه حتی با بازیکنان سابق تمدید کرده اند. فرصت 
در حال از دست رفتن است و در این شرایط من به شخصه حق 
می دهم که هوادار نگران و ناراضی باشد. برای من فرقی ندارد 
چه کسی روی نیمکت بنشیند و از مرحوم ناصرخان حجازی 
گرفته تا... هرکسی در هر مقطعی سرمربی استقلال بوده 
حمایت کردیم و از این به بعد هم همین کار را انجام خواهیم 
داد. به نظرم باشگاه دیگر دست، دست  کردن را تمام کند و 
هر گزینه ای که به توافق رسیده را معرفی کند تا هم هوادار 
بیچاره از این بلاتکلیفی و اخبار ضدونقیض راحت شود و هم 
تیم تکلیف خودش را بداند. من کاری با تیم پرسپولیس ندارم 
ولی نگاه کنید یحیی گل محمدی بعداز این همه فعالیت اعلام 
کرده تازه فقط نیمی از خواسته هایش در نقل وانتقالات برآورده 
شده و قطعا با این شرایط بازهم بازیکن جدید جذب خواهند 
کرد و استقلال هم همان طور که گفتم هرچه زودتر باید 
تکلیفش مشخص شود تا از نقل وانتقالات جا نماند. امیدوارم 
»ساپینتوی« پرتغالی یا هرکسی که قرار است بیاید زودتر 
معرفی شود. گفتم که هرکسی بیاید حتی چوب خشک هم 
روی نیمکت باشد من به شخصه حمایت خواهم کرد. هرکسی 
هم بیاید بهتر از این وضعیت بلاتکلیفی است. جواد نکونام و رضا 
عنایتی قبول نکردند به استقلال بیایند. به نظرم کار عاقلانه ای 
انجام دادند. استقلال فصل قبل با بهترین نتایج و رکوردها 
قهرمان شده است و هرکسی بیاید با نتایج فصل قبل مقایسه 
می شود. رضا عنایتی سبک بازی شبیه به اتلتیکومادرید 
در تیمش راه انداخته و خیلی به او و شیوه کاری اش اعتقاد 
دارم. جواد نکونام هم از مربیان خوب فوتبال ماست و در 
این سال ها توانایی خودش را نشان داده است. این نفرات 
سرمایه های استقلال هستند و اگر امسال می آمدند ممکن بود 
سرمایه سوزی شود و اتفاقی که برای منصوریان و فکری افتاد 
برای آنها ممکن بود تکرار شود و برای همین تصمیم عاقلانه ای 
گرفتند که نیامدند. متاسفانه باشگاه استقلال کاری کرده همه 
پیشکسوتان به جز چند نفری که اطراف خود باشگاه هستند 
علیه شان موضع داشته باشند. کاری کردند امثال ما دور شویم 
و به نوعی استقلال از لحاظ پیشکسوتانی که نزدیکش قرار داده 

بیشتر شبیه به باشگاه پاس سابق است تا استقلال.

ایسنا: با توجه به برنامه تیم های ملی ایران و مجارستان 
در آبانماه، امکان برگزاری دیدار دوستانه دو تیم وجود 
ندارد. تیم های ملی ایران و مجارستان امکان برگزاری دیدار 
دوستانه در آبان ماه را ندارند. پیش از این رضا صالحی امیری، 
رئیس کمیته ملی المپیک بعداز حضور در مجارستان و دیدار 
با سران ورزش این کشور، اعلام کرده بود مجارستان مایل 
به برگزاری دیدار دوستانه با ایران قبل از جام جهانی است. با 
این حال این دیدار دوستانه فقط در آبانماه امکان پذیر است 
که ایران یک هفته فرصت دارد در قطر و جام جهانی 2202 
حاضر شود اما مجارستان به علت غیبت در جام جهانی و 
برگزارنشدن لیگ ملت های اروپا، به دنبال برگزاری دیدار 
دوستانه است. مدیر رسانه ای تیم ملی ایران اعلام کرده با 
توجه به فیفادی های پیش رو تا زمان برگزاری جام جهانی 
قطر، امکان برگزاری بازی دوستانه با مجارستان غیرممکن 
و نشدنی است. از طرفی به علت حضور مجارستان در 
لیگ ملت های اروپا، این تیم در فیفادی پیش رو در شهریور 
و مهر، باید در مسابقات رسمی شرکت کند اما ایران به دنبال 

دیدار دوستانه است. 


